
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2025-02-03 
 
Närvarande: Jesper W, Andreas B, Jimmy H, Joakim M, Joakim J, Peter M, Anders H, 
Fredrik W, Sara W, Amanda B, Robin S, Linda M, Emma A-H 
 
§1 Alla hälsades välkomna och mötet förklarades öppnat 
 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Peter M 
 
§3 Föregående protokoll: inga synpunkter 
 
§4 Nyckelhantering 

Tvättstugan är numera låst, alla lag ska få varsin nyckel av Jimmy H. Dessutom finns en nyckel i 
konferensrummet. Styrelsen beslutar även att låsa dörren till värmepumpen. I samband med nästa 
städardag görs en genomgång av taggar och koder. Anders kollar med Kalmar kommun om det är 
möjligt att stänga av ”universalkoden” till ytterdörren. 

 

§5 Årsmöte 8 mars 

Ca 24 personer anmälda, alla lag är representerade utom FP17/18. Robin kontaktar tränarna för 17/18 
och försöker få med någon till årsmötet. Jimmy bokar Strand Hotell i Borgholm. 

 

§6 Kandidater till styrelse 

Valberedningen har hittat en kandidat till ordförande, Andreas B. Anders, Lindas, Peters, Emmas, 
Jespers och Jimmys förordnanden går ut och behöver förlängas. Joakim, Andreas och Fredrik har 1 år 
kvar på sina förordnanden. Revisor, valberedning och kioskansvarig ställer upp ytterligare ett år. Vi gör 
även ett nytt utskick till alla föräldrar och efterlyser nya styrelseledamöter. 

 

§7 Budgetförslag 

Vi gick 36kkr plus 2024. Intäkterna blev mindre än budgeterat men kostnaderna sjönk ännu mer. 
Budgeten för 2025 landar på -175kkr varav 122kkr beror på bevattning och duschar 
(investeringsbidrag). Linda jobbar vidare med budgeten till nästa styrelsemöte. 

 

§8 Föreningskonferens 

FB-grupp för att nå ut med information 
Ungdomslag, ledarträffar, stöd & hjälp etc. 
Aktiviteter, fester, annat än fotboll 
Allaktivitetsplanen 
 

§9 Seriespel ungdom 2025 

P11/12 anmälda ihop med Rockneby till P2011-serie 9-mot-9 
P13/14 anmälda till P2014 serie 7-mot-7 
F13/14 anmälda ihop med Rockneby till F2013 serie 7-mot-7 
PF16 anmälda till Hossmoligan 5-mot-5 
 
 



§10 Övriga frågor 

-Linda deltar i konferensen ”Fotboll på landsbygd” på Skansen lördag 8 februari 
-Nya saker beträffande bygdepengen: 3 ansökningstillfällen, max 150kkr. Viktigt att ansökan gäller en 
förankrad idé på orten. Man söker för ett projekt som ska slutredovisas innan nästa ansökan. Kan även 
användas för konsultkostnader. 
-Just nu har vi 93kkr på bygdepengskontot. 2023 hade vi 4 projekt: nya rep vid slingan, lekställning, 
krukor och isbanan.  
 

Nästa styrelsemöte: 3 mars kl 18:30 


